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Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce Oldřichov v Hájích 
 
Datum jednání:  18. 12. 2023 
Místo jednání:  Sál restaurace BESEDA v Oldřichově v H. 
Začátek jednání:  18:00    Konec jednání: 19:29 
Počet přítomných členů ZO:     6                                        Omluveni:  1 
Neomluveni:   0                Hosté:  0  
 
Starostka obce provedla uvítání a zahájení jednání ZO. Zapisovatelkou pověřila Jiřinu Vávrovou 
a jmenovala ověřovatele zápisu Jaromíra Tichého a Radima Šarapatku. 
Dále starostka obce konstatovala, že na základě presenční listiny ZO je přítomna nadpoloviční 
většina členů ZO, a tudíž je zasedání usnášeníschopné. Připomínky k zápisu z posledního 
zasedání ZO nebyly žádné.  
 
 
ZO schválilo program jednání. 
Program jednání:  
 
  

1) Zpráva KV   
2) Zpráva FV 
3) Rozpočtové opatření č. 7/2023  
4) Návrh rozpočtu pro rok 2024  
5) LK_Obec Mníšek_Obec Oldřichov v Hájích – Smlouva o společném zadání 

veřejné zakázky a spolupráci při realizaci stavby Humanizace II. etapa  
6) Smlouva o provedení stavby – Humanizace II. etapa  
7) Výzva k podání nabídky – Humanizace II. etapa  
8) ZŠ a MŠ Mníšek – žádost o účelovou dotaci, smlouva o poskytnutí dotace  
9) ZŠ a MŠ Mníšek – žádost o příspěvek na dopravu  
10) SML – veřejnoprávní smlouva na výkon dohledu nad bezpečností a plynulostí 

silničního provozu Městskou policií  
11) Zápis o dílčím přezkoumání hospodaření obce 
12) Revokace usnesení 145/11/2023 
13) Liberecký kraj – darovací smlouva 
14) Procter&Gamble Czech Republic, s.r.o. – smlouva o úhradě nákladů na 

likvidaci 
15) Odměny členů stavební komise  
16) Různé 
17) Závěr                                                                                         

 
                                                                               

                                                                             
 

Hlasování o programu 
jednání Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 
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Bod 1) Zpráva kontrolního výboru  
Předkládá Jana Hodačová 
 

Důvodová zpráva:  

KV zahájil přípravu na inventarizaci majetku obce. Inventarizační zpráva bude k dispozici na 
příštím jednání zastupitelstva obce. Kontrolní výbor provedl kontrolu plnění usnesení 
zastupitelstva. Usnesení se daří plnit v poměrně krátkém čase, výčet nesplněných usnesení 
v příloze. 

Rozprava:  

D. Senohrábek shrnul jednání KV. D. Senohrábek se ptal na dar 20 tisíc Kč MAS Frýdlantsko na 
propagaci Jizerskohorských bučin. J. Šťastná vysvětlila, že tyto finance zatím nebyly potřeba, 
ale uvidíme, jak to bude vypadat v příštím roce, jestli na propagaci Jizerskohorských bučin 
získáme dotaci od LK a v jaké výši.  

 

USNESENÍ č. 152/12/2023  

Zastupitelstvo obce bere na vědomí zprávu kontrolního výboru bez připomínek.  

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

 
Bod 2) Zpráva finančního výboru  
Předkládá Radim Šarapatka 
 

Důvodová zpráva: 
 

FV se nesešel. 
 

 
Bod 3) Rozpočtové opatření č. 7/2023 
Předkladatel: Jana Šťastná  
 

Důvodová zpráva: 
Rozpočtové opatření č. 7 roku 2023 ohledně úprav podrobných položek a navýšení rozpočtu 
za prodej podílu v Ekocentru. Rozpočtové příjmy a výdaje se navyšují o částku 10 mil.Kč.   

Rozprava:  

Nebyla vznesena žádná připomínka ani dotaz. 
 

USNESENÍ č. 153/12/2023  

ZO projednalo a schvaluje Rozpočtové opatření č. 7/2023. Schválené rozpočtové příjmy se 
mění o navýšení z prodeje podílu Ekocentra. Financování se nemění.  
Dále ZO pověřuje starostku obce schválením případných změn a úprav v rozpočtu, které bude 
nutné uskutečnit do konce roku 2023 a předložením ZO na nejbližším zasedání v roce 2024. 

Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 1 (J. Tichý) 
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Bod 4) Návrh rozpočtu pro rok 2024 
Předkladatel: Jana Šťastná  
 

Důvodová zpráva: 
Předkládám zastupitelstvu obce návrh rozpočtu na rok 2024 v celkové výši 34 389 975,00 Kč. 
Návrh rozpočtu byl projednán s finančním výborem. Návrh rozpočtu byl řádně zveřejněn na 
úřední desce v termínu od 1. 12. 2023 do 18. 12. 2023. Do dnešního dne nebyla předložena k 
návrhu rozpočtu obce žádná připomínka.  

Rozprava:   

J. Šťastná řekla, že nakonec jedna připomínka přišla od občana z Betléma, že se v rozpočtu 
nepočítá se stavbou vodovodu. V tomto roce se stavbou vodovodu skutečně nepočítáme. 
Bude potřeba zjistit, jaké jsou aktuální ceny, na kolik by stavba přišla a prověřit, kdo z Betléma 
by se opravdu připojil. D. Senohrábek se ptal na 10 milionů, které obec získala prodejem podílu 
v Ekocentru, a v jaké fázi je projekt na opravu OÚ. J. Šťastná řekla, že projekt bude asi do 
poloviny ledna, a krátce shrnula, co v tomto ohledu řešíme: dotace, zadání výběrového řízení 
apod. 

 

USNESENÍ č. 154/12/2023  
Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje schodkový rozpočet obce Oldřichov v Hájích na rok 2024 v 
celkovém objemu 34 389 975,00 Kč příjmů (19 198 039,00 Kč příjmů a financování převodem zůstatku 
z roku 2023 ve výši 15 191 936,- Kč) a v celkovém objemu výdajů 34 389 975,- Kč (33 389 967,- Kč a 
financování – splátka úvěru 1 000 008,- Kč). 
Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 1 (J. Tichý) 

 
Bod 5) LK_Obec Mníšek_Obec Oldřichov v Hájích – Smlouva o společném zadání veřejné 
zakázky a spolupráci při realizaci stavby Humanizace II. etapa 
Předkladatel: Jana Šťastná 
 
Důvodová zpráva: 
LK a Obce budou v příštím roce realizovat stavbu: „Silnice III/2904 Oldřichov v Hájích – Mníšek, 
humanizace včetně chodníků“. Z tohoto důvodu je potřeba uzavřít výše uvedenou smlouvu.    

Rozprava:   

Nebyla vznesena žádná připomínka ani dotaz. 
 

USNESENÍ č. 155/12/2023  
Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje Smlouvu o společném zadání veřejných zakázek  
a spolupráci při realizaci stavební akce: „Silnice III/2904 Oldřichov v Hájích – Mníšek, humanizace 
průtahu vč. chodníků“ ev. č. LK: OLP/4150/2023.   
Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 
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Bod 6) Smlouva o provedení stavby Silnice III/2904 Oldřichov v Hájích – Mníšek, humanizace 
průtahu vč. chodníků – akce B / C  
Předkladatel: Jana Šťastná 
 
Důvodová zpráva: 
LK a Obce budou v příštím roce realizovat stavbu: „Silnice III/2904 Oldřichov v Hájích – Mníšek, 
humanizace včetně chodníků“. Se zhotovitelem bude uzavřena smlouva viz. příloha.  

Rozprava:  

R. Šarapatka seznámil přítomné s tím, že stavba může trvat maximálně 390 dní plus přerušení 
stavby přes zimní období. J. Svatuška se ptal, jestli bude silnice úplně zavřená. J. Šťastná 
odpověděla, že se bude jezdit po polovinách, dokud to půjde, až se bude dělat asfalt, bude 
silnice úplně zavřená a budou se využívat místní komunikace jako objízdné trasy.  
 

USNESENÍ č. 156/12/2023  
Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje Smlouvu o provedené stavby „Silnice III/2904 Oldřichov v 
Hájích – Mníšek, humanizace průtahu vč. chodníků – akce B/C“.   
Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 7) Výzva k podání nabídky – Humanizace II. etapa 
Předkladatel: Jana Šťastná 
 

Důvodová zpráva: 
LK a Obce budou v příštím roce realizovat stavbu: „Silnice III/2904 Oldřichov v Hájích – Mníšek, 
humanizace včetně chodníků“. LK připravil zadávací dokumentaci stavby viz. příloha.  

Rozprava:   

Nebyla vznesena žádná připomínka ani dotaz. 
 

USNESENÍ č. 157/12/2023  
Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje výzvu k podání nabídky a zadávací dokumentaci VZ na 
stavební práce zadávané v otevřeném řízení dle § 56 zákona s názvem: „Silnice III/2904 Oldřichov v 
Hájích – Mníšek, humanizace průtahu vč. chodníků“.   
Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 8) ZŠ a MŠ Mníšek – žádost o účelovou dotaci, smlouva o poskytnutí dotace 
Předkladatel: Jana Šťastná 
 
Důvodová zpráva: 
Na základě žádosti ZŠ a MŠ Mníšek viz. příloha navrhuji poskytnout dotaci na odměny 
pedagogů a zaměstnanců školy pro zájmovou činnost na školní rok 2023 – 2024. 

Rozprava:   

D. Senohrábek, J. Duda a R. Šarapatka ohlásili, že jsou ve střetu zájmů.  
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USNESENÍ č. 158/12/2023  
Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje smlouvu o poskytnutí dotace č. 1/2023 uzavřenou s 
příjemcem dotace Základní školou a Mateřskou školou Mníšek na částku 35 000,- Kč na odměny 
pedagogů a zaměstnanců školy pro zájmovou činnost dětí na školní rok 2023 – 2024.   
Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
 
Bod 9) ZŠ a MŠ Mníšek – žádost příspěvek  
Předkladatel: Jana Šťastná 
 

Důvodová zpráva: 
Na základě žádosti ZŠ a MŠ Mníšek viz. příloha navrhuji poskytnout finanční dar viz. žádost.  

Rozprava:  

R. Šarapatka ohlásil střet zájmů. 
 

USNESENÍ č. 159/12/2023  
Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje darovací smlouvu se ZŠ a MŠ Mníšek na poskytnutí 
finančního daru pro výuku plavání a dopravu ve výši 22 500,-Kč. 
Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 10) SML – veřejnoprávní smlouva na výkon dohledu nad bezpečností a plynulostí 
silničního provozu Městskou policií  
Předkladatel: Jana Šťastná 
 

Důvodová zpráva: 
Obec schválila osazení radarů v obci. Abychom mohli radary osadit, je nutné mít zajištěnou 
policii, která bude předávat správnímu orgánu podklady o přestupcích.  

Rozprava:  

J. Šťastná řekla, že dnešním dnem jsou osazeny cedule, že se bude měřit, a krátce shrnula 
jednání s ORP. Liberec je připraven spustit pilotní projekt a bude vybírat pokuty. Obec má 
v rozpočtu připravené finanční prostředky na stacionární radar. Abychom se mohli přidat 
k ostrému měření, potřebujeme městskou policii, proto s ní uzavíráme smlouvu, městská 
policie to pro nás bude dělat zdarma. Liberec obcím zatím nebude dávat žádná procenta 
z vybraných pokut, za rok, dva novu vyhodnotí, jestli bude obcím přispívat na radary. P. Čáp 
bude tlačit na to, aby obci Liberec platil alespoň kalibraci. J. Šťastná řekla, že jde hlavně o 
bezpečnost a prevenci, takže chceme měřit. R. Šarapatka navrhl, aby se do smlouvy dala 
platnost jen na 2 roky, aby se do následující nové smlouvy již zahrnul příspěvek Liberce obci.  

 

USNESENÍ č. 160/12/2023  
Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy o výkonu úkolů městské 
policie uzavřené mezi statutárním městem Liberec a obcí na výkon radarového měření po dobu 2 let. 
Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 
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Bod 11) Zápis o dílčím přezkoumání hospodaření obce 
Předkladatel: Jana Šťastná 
 

Důvodová zpráva: 
Chyba spočívala v požadované úpravě Libereckým krajem na změnu účelového znaku. Úprava 
byla provedena v jiném měsíci. Z tohoto důvodu došlo ke špatnému nasčítání rozpočtových 
změn. Uvedená chyba byla opravena v uzávěrce za 11/2023.   

Rozprava:  

Nebyla vznesena žádná připomínka ani dotaz. 
 

USNESENÍ č. 161/12/2023  
Zastupitelstvo obce projednalo a bere na vědomí zápis z dílčího přezkoumání hospodaření obce za 
období od 1.1.2023 – 31.10.2023. Uvedená chyba byla již opravena v uzávěrce za 11/2023.   
Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 12) Revokace usnesení č. 145/11/2023 
Předkladatel: Jana Šťastná 
  
Důvodová zpráva: 
Zastupitelstvo schválilo darovat pozemky dotčené v rámci Humanizace I. etapa Libereckému 
kraji, protože byly trvale dotčeny stavbou komunikace. Obec nezveřejnila záměr darovat 
pozemky, což je v rozporu se zákonem o obcích, a tak starostka vyvěsila záměr darovat 
pozemky a v následujícím bodu předkládá znovu ke schválení darovací smlouvu.   
 
Rozprava:   

J. Šťastná vysvětlila, proč se revokuje toto usnesení. Nebyla vznesena žádná připomínka ani 
dotaz. 

 

USNESENÍ č. 162/12/2023  
Zastupitelstvo obce revokuje usnesení č. 145/11/2023 ve znění: „ZO projednalo a schvaluje uzavření 
darovací smlouvy č.j. OLP/3924/2023 mezi obcí a Libereckým krajem, se sídlem U Jezu 642/2a, 461 80 
Liberec.  
Zastupitelstvo obce bere na vědomí, že záměr darovat pozemky p.č. 782/4, 1020/4, 1964/2, 2006/14, 
2024/2, 2278/2, 2306 a 2307 v k.ú. Oldřichov v Hájích byl zveřejněn na úřední desce dne 1. 12. 2023  
a sejmut dne 18. 12. 2023. 
Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
 
Bod 13) Liberecký kraj – darovací smlouva 
Předkladatel: Jana Šťastná 
 
Důvodová zpráva: 
Jedná se o převod pozemků Libereckému kraji, které byly dotčeny v rámci stavby Humanizace 
I. etapa tělesem komunikace a příslušenstvím. 
 
Rozprava:   
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Nebyla vznesena žádná připomínka ani dotaz. 
 
 

USNESENÍ č. 163/12/2023  
ZO projednalo a schvaluje uzavření darovací smlouvy č.j.: OLP/3924/2023 mezi obcí a Libereckým 
krajem, se sídlem U Jezu 642/2a, 461 80 Liberec na pozemky p.č. 782/4, 1020/4, 1964/2, 2006/14, 
2024/2, 2278/2, 2306 a 2307 v k.ú. Oldřichov v Hájích v rámci stavby Humanizace I. etapa.  

 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 14) Procter&Gamble Czech Republic, s.r.o. – smlouva o úhradě nákladů na likvidaci  
Předkladatel: Jana Šťastná 
 
Důvodová zpráva: 
Procter&Gamble Czech Republic, s.r.o. nabízí obci uhrazení nákladů na likvidaci vybraných 
plastových výrobků. Procter&Gamble Czech Republic, s.r.o. má povinnost uzavřít smlouvu o 
úhradě nákladů na likvidaci a soustřeďování vybraného plastového odpadu s jednotlivými 
obcemi ČR. Jedná se o předvlhčené ubrousky.  
 
Rozprava: 
J. Šťastná seznámila přítomné s tím, že na odpadové konferenci se toto téma probíralo a že 
Procter&Gamble Czech Republic, s.r.o. má povinnost uzavřít s obcemi smlouvu na uhrazení 
nákladů na likvidaci vybraných plastových výrobků. D. Senohrábek poznamenal, že v návrhu 
smlouvy není uvedena částka.  
 

  
ZO projednalo a schvaluje uzavření Smlouvy o úhradě nákladů na likvidaci a soustřeďování vybraného 
plastového odpadu se společností Procter&Gamble Czech Republic, s.r.o. se sídlem Ottova 402, 269 
01 Rakovník. 
Pro: 2 (J. Tichý, R. Šarapatka) Proti: 0 Zdržel se:4 (Šťastná, 

Vávrová, Duda, Senohrábek) 

 
Usnesení nebylo přijato. 
 
Bod 15) Odměny členů stavební komise 
Předkladatel: Jana Šťastná 
  
Důvodová zpráva: 
Členové stavební komise nedostávají měsíční odměnu, protože vykonávají svou funkci 
nárazově. Starostka obce navrhuje odměny viz. výše dle množství odvedené práce. 
 
Rozprava: 
J. Šťastná vysvětlila, za co je navržená odměna. 
 

USNESENÍ č. 164/12/2023  
ZO projednalo a schvaluje odměny členům stavební komise následovně: 
Ing. Arch. Baldovi 1000,- Kč za posouzení 1 x RD a pomoc s návrhem řešení zakládání autobusových 
čekáren. 
Ing. Pospíšilovi 500,- Kč za posouzení 1 x RD a drobné konzultace.  
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Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 1 (J. Tichý) 

 
Bod 16) Různé 
 
 
a) Centrum zdravotní a sociální péče Liberec, p.o. 
Předkladatel: Jana Šťastná 
 
Důvodová zpráva: 
 
Na základě e-mailu paní ředitelky Centra zdravotní a sociální péče Liberec Vám přikládám nové 
znění smlouvy, kterou požadují uzavřít. 
Cituji z mail korespondence: 
„Vzhledem k tomu, že některé příspěvkové organizace města poskytují také služby okolním 
obcím, chtěla naše paní náměstkyně sjednocení smluv dle vzoru ostatních příspěvkových 
organizací.  
Takto bylo komunikováno s naší právničkou i specialistkou na SOHZ. Nové znění smlouvy Vám 
posílám ke shlédnutí v příloze spolu s přílohami. Pokud budete souhlasit, pošlu datovou 
schránkou k podpisu. Platnost nové smlouvy by byla od 1. 12. 2023 na dobu určitou do 31. 12. 
2027.“ 
 
Rozprava: 
J. Šťastná vysvětlila, proč je potřeba ukončit původní smlouvu a uzavřít novou smlouvu na 
poskytování péče, smlouva se v zásadě nemění. 
 

USNESENÍ č. 165/12/2023  

ZO projednalo a schvaluje uzavření dohody o ukončení smlouvy s Centrem zdravotní a sociální 
péče Liberec, p.o.. 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
 

USNESENÍ č. 166/12/2023  

ZO projednalo a schvaluje uzavření nové smlouvy s Centrem zdravotní a sociální péče Liberec, 
p.o.č. 65100654 se sídlem Krejčího 1172, Liberec 6, 46006 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
b) Zřízení termínovaného účtu/spořícího účtu 
Předkladatel: Jana Šťastná 
 
Důvodová zpráva: 
Na základě prodeje podílu v Ekocentru má obec na účtu větší obnos peněz a než je využije, 
bylo by dobré je nějakým způsobem úročit. 
Byly poptány tři banky a jejich nabídky zaslány zastupitelům. 
 
Rozprava:  
V. Landsmannová vysvětlila, jak se mění úroková sazba a že navrhuje finanční prostředky 
rozdělit. J. Svatuška řekl, že banka může zkrachovat a pojištěné vklady jsou jen do výše 
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2 milionů. Po kratší diskusi byla vybrána jako nejvýhodnější nabídka od KB – termínovaný účet 
na 6 měsíců 5,73% - 5 milionů Kč, u ČS spořící účet 4% - 10 milionů Kč.  
 
 

USNESENÍ č. 167/12/2023  

Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje zřízení termínového účtu u KB po dobu 6 měsíců 
za úrokovou sazbu 5,73% a převedení 5 mil. Kč.  

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

USNESENÍ č. 168/12/2023  

Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje zřízení spořícího účtu u ČS s úroky 4% (na 2 
měsíce) a převedení 10 mil Kč.  
 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
c) nájemní smlouva v Písáku 
 
Rozprava: 
J. Šťastná zrekapitulovala záměr pana Ficence zřídit bike park v bývalém Písáku, p. Ficenec 
udělá na vlastní náklady terénní úpravy. Obec má podmínku, aby tam nebyl hluk a jiné 
nežádoucí jevy, musí být provozní řád, který musí být vyvěšen, zejména, že pohyb v bike parku 
je na vlastní nebezpečí. Pokud by byly stížnosti, je možnost smlouvu vypovědět. S ohledem na 
nemalou práci a finanční prostředky, které pan Ficenec na dotčených pozemcích vynaloží, 
navrhuje J. Šťastná uzavřít s ním smlouvu na 5 let. Po dohodě s občany bude rozsah pronajaté 
plochy menší, v místě komunikace to pronajímat nebudeme. Dále se v diskusi řešila cena, J. 
Šťastná navrhla 0,8 Kč/m2/rok. Celkově cca 8434 m2, což vychází na 6747 Kč. Odpady může p. 
Ficenec odvézt bezúplatně do sběrného místa, dřevní štěpku si vezme obec. R. Šarapatka 
navrhl 0,25 Kč /m2/rok shodně jako u ceny za pronájem travních porostů – tento návrh nebyl 
přijat. 
Dále probíhala diskuse nad podobou smlouvy. Ve smlouvě je ošetřen veřejný přístup za 
podmínek uvedených v provozním řádu. Provozní řád bude předložen starostce ke schválení.  
 

USNESENÍ č. 169/12/2023  

Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje uzavření nájemní smlouvy s Jaroslavem Ficencem, 
bytem XXX s doplněním bodu 3a) za podmínek uvedených v provozním řádu za cenu 0,8 
Kč/m2/rok a provozní řád bude předložen starostce ke schválení. 
 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
d) předkupní právo pro obec – smlouva o zřízení předkupního práva k nemovitostem 
Ekocentra  
 
Rozprava: 
Nebyla vznesena žádná připomínka ani dotaz. 
 
 

USNESENÍ č. 170/12/2023  
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Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje uzavření smlouvy o zřízení předkupního práva 
k nemovitosti s věcnými účinky s Ekocentrem Oldřichov v Hájích z.ú 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
e) kupní smlouva s Ekocentrem Oldřichov v Hájích z.ú 
Rozprava: 
J. Šťastná zrekapitulovala záměr obce rozšířit dětské hřiště u ekocentra.  
 

USNESENÍ č. 171/12/2023  

Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje uzavření kupní smlouvy s Ekocentrem Oldřichov 
v Hájích z.ú k pozemku p.č. 1640/2 o výměře 3818 m2 za cenu 47,-Kč/m2 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
f) cenová příloha pro rok 2024 ke smlouvě o dílo č. S006304784 s FCC Liberec s.r.o 
Rozprava:  
Nebyla vznesena žádná připomínka ani dotaz. 
 
 

USNESENÍ č. 172/12/2023  

Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje dodatek ke smlouvě o dílo č. S006304784 s FCC 
Liberec s.r.o 
 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
 
Diskuse a závěr: 
 

• J. Šťastná vyzvala J. Tichého, aby se vyjádřil k vodovodu. J. Tichý vysvětlil, o čem jednal 
s paní Čepičkovou a že Mníšek a Nová Ves mají na rozdíl od Oldřichova vodovod velmi 
dlouho, tudíž se dají očekávat opravy, na kterých by se Oldřichov musel podílet. J. Duda 
se ptal, jak by se vodovod majetkově řešil v případě, že by se mikroregion rozpadl?  

 
 
 
 
 
 
Zapsala:    J. Vávrová    …….…………………… 
Správnost zápisu ověřili: J. Tichý         …………………..…….…….. 

R. Šarapatka  ……..…....…………… 
Jana Šťastná 
starostka obce 

 
 
 

 

 


